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CVR-NR  15320613

Mødetid og sted: Den 26. februar 2025 på Vejle Center Hotel

Mødeleder: Evy Grønvall, Finansforbundet 

Mødedeltagere: Kendt af bestyrelsen via deltagerliste

Dagsorden:

Stiftende  generalforsamling  i seniorgruppen  Vejle

Indledningsvis blev bevæggrundene for Finansforbundets Hovedbestyrelses 
beslutning om nedlæggelse af regionsformandsposten, samt indførelse af 
vedtægter for seniorgrupperne opridset.

1. Valg af dirigent 
Evy Grønvall, Finansforbundet 

2. Valg af referent 
Evy Grønvall, Finansforbundet 

3. Behandling af evt. forslag 
Vedtægterne blev godkendt.

4. Valg 

 Formand 
Erik Eielskov Sørensen

 Bestyrelsesmedlemmer 
Bjarne Iversen
Lisbeth Andreasen
Anker Nielsen

 Suppleanter 
Ingen blev valgt.
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.
5. Eventuelt

Tilhørsforhold

Der var drøftelser om muligheden for at skifte seniorgruppe. Alle 
medlemmer af seniorgrupperne tilhører den gruppe, hvor deres 
privatadresse er registreret.

Flere forslag blev fremsat:

 Skifte én gang om året: Alle skulle kunne skifte én gang om året.

 Valg ved fratrædelse: Man skulle kunne vælge sin tilhørsforhold, når 
man forlader arbejdsmarkedet.

 Arbejdsbaseret tilhørsforhold: At man tilhører den seniorgruppe, 
hvor man afsluttede sit arbejdsliv.

 Flytning af postnumre: Flytning af hele postnumre til en anden 
region.

Evy Grønvall takkede for de gode og opfindsomme forslag, men 
forklarede, at de desværre ikke kan lade sig gøre af ressourcemæssige 
årsager – både teknisk og administrativt.

Deltagelse i arrangementer

Vedrørende tilmeldingen til arrangementer var der utilfredshed med, at 
medlemmer fra andre seniorgrupper kunne tilmelde sig samtidig med 
gruppens medlemmer. Tilmeldingen burde foregå trinvis: Først tilmeldes 
medlemmer med eventuel ledsager, og hvis der ikke er tilstrækkelig 
tilslutning, kan også udefrakommende få lov at tilmelde sig.

Da det blev nævnt, at "der altid var mange med udefra", spurgte Evy 
Grønvall, hvem der var udefra ved nærværende møde – svaret var 7 
personer (både medlemmer og ledsagere). Evy understregede, at det 
helt er op til den enkelte seniorgruppe, om de ønsker at åbne 
arrangementerne for ledsagere og medlemmer fra andre grupper.

Økonomi

Formanden gav en kort orientering om seniorgruppens tanker om en 
anden fordeling af midlerne fra Finansforbundet – en fordeling, som 
bestyrelsen mener vil være mere retfærdig for alle grupper.
Evy Grønvall henviste til, at emnet var blevet drøftet på et møde mellem 
formændene og Finansforbundet i februar 2025, og at det vil blive taget 
op igen senere på året.

Der var igen utilfredshed med, at ubrugte midler pr. 31. december ikke 
kan overføres til næste budgetår. Evy Grønvall orienterede om, at dette 
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ikke er en mulighed i Finansforbundet, og at reglerne ikke vil blive 
ændret. Det blev understreget, at midlerne ikke tilhører seniorgruppen, 
men bliver stillet til rådighed til gavn for medlemmerne.

Da der blev spurgt: "Når Finansforbundet 'scorer' overskuddet på 
seniorgruppernes konti, hvad sker der, hvis der opstår et underskud?" 
svarede Evy Grønvall, at et underskud én gang har forekommet for en 
enkelt gruppe, og at denne problematik vil blive taget op, hvis den 
opstår igen.

Ved alle tre punkter udtrykte flere stemmer, at det skyldtes manglende 
vilje fra Finansforbundets side.

Evy Grønvall afsluttede med at konstatere, at hun havde noteret sig 
tilkendegivelserne, som hun vil tage med retur.
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